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 0313מאי  03יום ראשון 

 
 0602060פרוטוקול ישיבת המועצה  מן המניין מס' 

 68:00שעה   2060במאי  26מיום רביעי, תאריך 
 מקום הישיבה: חדר ישיבות המועצה

 
  ראש העירייה - פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה:      
 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל  

 ן ראש העירייהסג - רבחי אבו אלטייף  
 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם  
  חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם  
 חבר העירייה - טלאל אלקרינאוי            
 חבר העירייה - יוסף אבו זאייד  
 חבר העירייה - יוסף אלעמור  
 חבר העירייה - סלימאן אבו בלאל  
 חבר העירייה - סלמאן אלקריני  
   חבר העירייה - וברהעדנאן אלע  
 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה  
   
 חבר העירייה - מוחמד אבו סיאם נעדרים ה"ה:           
 חבר העירייה -עבדאללה אלעוברה                    
  חבר העירייה - ד"ר עותמאן אלקרינאוי  
  
 מזכיר העירייה - עלי אבו אלחסן סגל ה"ה:           
 גזבר העירייה - (סאדק דלאשהרו"ח)עו"ד  
 היועץ המשפטי של העירייה - עו"ד חי יקיר  
  מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן  

 מבקר העירייה - עאמר אבו האני 
 

 מועצת התלמידים העירונית נוכחים ה"ה: 
 מנהל נוער - חליל זיאדנה  

 
 על סדר היום:

 
 . 28/04/2010מיום  4/2010אישור פרוטוקול המליאה מס'  .1

 ₪. 500000בסך  618629רכישת מבנים יבילים לבית ספר אלע'זאלי ס.מ.  421אישור הגדלת תב"ר מס'  .2

 ₪. 260000בסך  969444ס.מ.  17עבור הצטיידות גן ילדים שכ'  372אישור הגדלת תב"ר מס'  .3

 ₪. 970392בסך  2006סימון התקני בטיחות  339תיקון לתב"ר מס'  .4

 ₪. 1460090בסך  2009ון התקני בטיחות סימ 425תיקון לתב"ר מס'  .5

 ₪ . 1610000שיפוץ בית עלמין אלבאטל בסך  477תיקון לתב"ר מס'  .6

 ₪. 4090900שיפוץ בית העלמין אלטורי בסך  478תיקון לתב"ר מס'  .7

 רכישת מחשבים לבתי הספר. 392אישור סגירת תב"ר מס'  .8

 .4/2008מינוי וועדת השקעות בעירייה על פי חוזר מנכ"ל מס'  .9

 תלבושת אחידה בבתי הספר ברהט. .10

 מידע. .11
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 פתיחה:
ראש העיר פתח את הישיבה בברכות לחברי העירייה0 וברך את השתתפות מועצת התלמידים העירונית שלקחה היום חלק 

 בחילופי שלטון0 וראתה איך הדברים מתנהלים0 והעשירו עצמם בתהליך מתן השירות לתושבים וניהול ענייני העירייה.
 

 לציין שחלק מהם0 שראו איך הדברים מתנהלים0 אמרו: "הישיבה על הכסא נוחה0 אך העבודה קשה מאוד". יש
 

אני מייעץ להם לסיים לימודיהם בהצלחה0 ויקפידו על זה0 וימשיכו בלימודים אקדמאים לטובתם0 ולטובת העיר. ומבקש 
תושבים0 מנהלים את ענייני  500000ן ומייצגים איך חברי העירייה שיושבים מסביב לשולח צפותלמכם להמשיך לשבת0 ו

העיר0 אשר מחליטים על הפרויקטים לרווחת תושבי העיר רהט0 על הדברים לטובת העיר מתקבלים פה אחד0 אופוזיציה 
 וקואליציה ביחד.

 
 ועכשיו לסדר היום:

 
 טלאל אלקרינאוי:

ובה שלילית0 בכל זאת מבקש להעלות אותו0 אני מבקש0 פנייתי לרה"ע בבקשה להוספת סעיף לסדר היום וקבלתי תש
 והמועצה תחליט אם יבוא לסדר היום או לא0 כי הוא לא נכלל על סדר היום:

 
 אלקריניסלמאן 

 הנושא לא כלול בסדר היום0 ואני מתנגד שזה יבוא לדיון.
 

 טלאל אלקרינאוי:
זה לא אשמתו של חבר העירייה שבקש אני בקשתי כפי שמאפשר לי החוק והפקודה0 ואם זה לא הועלה לסדר היום0 

 להעלות הסעיף לסדר היום.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 אני פונה ליועץ המשפטי0 חבר העירייה טלאל מבקש להעלות סעיף לסדר היום0 אני רוצה לדון על זה בסוף הישיבה.

 
 עלי אבו אלחסן:

 טי.אם אתה מתכוון להביא את זה לסדר היום אין בעיה0 ואין צורך בייעוץ משפ
 

 טלאל אלקרינאוי:
 מחליט להביא לסדר היום זה לא משנה אם בהתחלה או בסוף. האם את

 
 פאיז אבו צהבאן:

 אני מבקש מהיועץ להסביר אם אני יכול להעלות את הסעיף לסדר היום.
 

 עו"ד חי יקיר:
הייתה התנגדות להעלות ע: הצעה לסדר היום יביא אותה בפני המועצה מגיש ההצעה ומי שמטעמו0 ובולתקנות ק 28סעיף 

אותה0 ישמעו דברי המציע ודברי המתנגד0 ולא תתקבל ההצעה אלא בהצבעה ושהצביעו בעדה רוב חברי המועצה 
 הנוכחים.

 
 טלאל אלקרינאוי:

אתה מדבר על הצעה כאילו שהגשתי עכשיו0 זה לא כך0 אני פניתי תוך הזמן שמותר לי0 אך לא קבלתי התייחסות להעלות 
 48 -לפקודה0 חבר המועצה רשאי להגיש הצעות לסדר היום של ישיבה מן המניין לא יאוחר מ 26ל פי סעיף אותה0 וזה ע

 שעות לפני מועדה.
 
 
 
 

 עו"ד חי יקיר:
 בהמשך לדברי0 במצב זה המועצה תחליט אחד מאלה:
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 שלא לכלול הנושא בסדר היום. .1
 לכול את הנושא בסדר היום ולקיים דיון באותה ישיבה. .2

 ת הנושא בישיבת מועצה אחרת.לכלול א .3

 להעביר הדיון בהצעה לאחת מוועדות המועצה. .4
 

 לגבי דברי החבר טלאל0 התקנון השתנה0 כנראה עדיין לא עודכנו אצל החברים.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 עלכן0 אני נותן הזדמנות לחבר טלאל אלקרינאוי שיסביר מדוע יש להעלות את הסעיף לסדר היום0 ולאחר מכן נשמ

 נגד ואחרי זה יוחלט בהצבעה אם לכלול הצעה בסדר היום.המת
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
אנחנו רוצים לעבוד לפי החוק0 שמענו את היועץ המשפטי0 והדברים ברורים0 נשמע את החבר טלאל ואחריו המתנגד0ונביא 

 להצבעה.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 בבקשה.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 סלאמה אבו דעאבס –0 מתייחסת לפרישתו של גזבר העירייה הפורש ההצעה שבקשתי להעלות על סדר היום
 

0 ולהלן נושא ההצעה: לפיו יש הסכם פרישה 2010במאי  20 -שלחתי בקשה לראש העיר להעלות הסעיף לסדר היום ב
הוג0 אם מרצון של גזבר העירייה0 על פי סיכום עם ראש העיר או מי מטעמו0 זה מקובל שיש עובדים שרוצים לפרוש0 וזה נ
 הפרישה  מרצון ובהסכמה0 אזי יש לכבד אותה0 והוא זכאי על פי חוק לתשלומים0 ומה שיאושר לו על פי הנוהלים

 
סאדק דלאשה ויבצע איתו חפיפה באופן מסודר0 כמובן הסכמות יש  –מאחר וזה גם סוכם שילווה את הגזבר החדש 

 לכבד.
 

 פה הוא הסכם לכל דבר ועניין. משום מה ההסכם לא כובד0 והופר0 אפילו הסכם בעל
 

0 היות וההסכם לא כובד0 ומה שמגיע לו לא שולם0 ועל פי  2009אפילו עניינו הועלה בישיבת המועצה שהייתה בנובמבר 
חוק החוזים0 מאחר וההסכם איתו לא כובד0 והופר0 הוא דורש השבת המצב לקדמותו0 מאחר והגזבר הפורש פנה בכתב 

תי להעלות נושא כדי לקבל החלטה0 לקבל הודעתו של הגזבר הפורש באמצעות העו"ד שלו0 באמצעות העו"ד שלו בקש
ולהשיב המצב לקדמותו ולנהל משא ומתן על אי תביעת העירייה היות ולא עמדה בהסכם. כדי לא לגרום לעירייה הוצאות 

 פה0 הסכם הוא הסכם. של מאות אלפי שקלים חדשים וזו הצעתי0 ולא משנה כעת0 אם ההסכם נעשה בכתב או בעל
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 אני מתנגד להביא את זה לסדר היום מהנימוקים הבאים:

 מעולם לא היה הסכם עם סלאמה אבו דעאבס0 הוא זה שיזם את ההתפטרות שלו אף אחד לא פיטר אותו. .1
יע לו על פי דין שנה הוא זכאי ומג 29וכפי שאמר טלאל הוא צודק0 כאשר סלאמה אבו דעאבס שרת את העירייה  .2

וחוק זכויותיו0 ולמעשה משרד הפנים אמר לנו לשלם לסלאמה על פי מכתבו של ישראל שפיצר ממשרד הפנים 
 ובהתאם למה שאישר משרד הפנים סלאמה קיבל.

 והפריך כל הטענות שצוינו במכתב. תראש העיר החזיר תשובה לעו"ד של סלאמה מאוד מפורט .3
 

 פאיז אבו צהבאן:
 יה הסכם עם סלאמה0 ומה שנקבע על ידי משרד הפנים יקבל.אני אומר לא ה

 
 טלאל אלקרינאוי:

 אין הסכם עם סלאמה?
 

 פאיז אבו צהבאן:



 

 8מתוך  4עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 לו היה הסכם הייתי מביא לאישור המועצה.
 

 סלימאן אבו בלאל:
 אסור לנו לדון בעניין הגזבר הפורש0 כי נעשתה בדיקה על ידי המבקר ויש לדון בממצאי הביקורת לפני זה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 לכן אני מבקש מהמועצה לא לכלול את הסעיף בסדר היום של המועצה0 מביא להצבעה:
 

 חברים. 7את ההצעה לסדר היום0  לא לכלולמי בעד 
 

 חברים. 4את ההצעה לסדר היום:  לא לכלולמי נגד 
 

 ד נמנע.חבר אח
 
 

 המועצה. דר היום שלסאת ההצעה ב לא לכלול:     אושר ברוב קולות החלטה
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 עכשיו ליתר הנושאים שעל סדר יום.

 
 .2060באפריל  28מיום  402060אישור פרוטוקול ישיבת המועצה מס'  – 6סעיף מס' 

 
 

 :     אושר פה אחד.החלטה
 
 

 ₪. 0,0005בסך  668629ספר אלע'זאלי ס.מ.  רכישת מבנים יבילים לבית 426אישור הגדלת תב"ר מס'  – 2סעיף מס' 
 
 

 2010/09/172:     אושרה ההגדלה פה אחד0 כאשר מקור המימון משרד החינוך0 התחייבות מס' החלטה
 
 

 סלימאן אבו בלאל:
 זה לא פתרון טוב כדי לאכלס בהם תלמידים. –מבנים יבילים  –הקרוונים 

 
 ציונלית.אני מציע לעירייה להימנע מקבלת מבנים יבילים ולעמוד על שלה לקבל בנייה קונבנ

 
 מבנים יבילים דורש הרבה השקעה0וגיל המבנה קצר.

 
 פאיז אבו צהבאן:

שיבה עם משרד יהשלמת תשתיות0 וזה קבלנו ב לידיעת החבר סלימאן0 המבנים כבר קיימים וזה רק השלמה לתב"ר עבור
 החינוך.

 
 

 ₪. 26,000בסך  969444ס.מ  67עבור הצטיידות גן ילדים שכ'  372אישור הגדלת תב"ר מס'  – 3סעיף מס' 
 
 

 2007/02/013ה אחד0 כאשר מקור המימון משרד החינוך0 התחייבות מס' אושרה ההגדלה פ     החלטה:
 
 

 ₪. 97,393בסך  2006סימון התקני בטיחות  339תיקון תב"ר מס'  – 4סעיף מס' 
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 מימון משרד התחבורה 70%:     אושר התיקון פה אחד0 כאשר מקור המימון:  החלטה
 מימון הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים. 30%                                                                                             

 
 

 ₪. 646,090בסך  2009סימון התקני בטיחות  425תיקון תב"ר מס'  – 5סעיף מס' 
 
 

 מימון משרד התחבורה 70%:     אושר התיקון פה אחד0 כאשר מקור המימון:  החלטה
 מימון הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים. 30%                                                                                             

 
 
 

 ₪. 666,000שיפוץ בית עלמין אלבאטל בסך  477תיקון לתב"ר מס'  – 6סעיף מס' 
 
 

 הפנים0 האגף לעדות השתתפות משרד 90%:     אושר התיקון פה אחד0 כאשר מקור המימון:  החלטה
 השתתפות העירייה 10%                                                                                             

 
 

 ₪. 409,000שיפוץ בית עלמין אלטורי בסך  478תיקון לתב"ר מס'  – 7סעיף מס' 
 
 

 השתתפות משרד הפנים0 האגף לעדות 90%  אושר התיקון פה אחד0 כאשר מקור המימון:     החלטה:
 השתתפות העירייה 10%                                                                                             

 
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 אני מבקש שיקרא בית העלמין בשם בית עלמין "אלעראקיב" ולא "אלטורי".

 
 סלמאן אלקריני:

בתי  וב מציע0 בנוסף מה שאמרתי בוועדת הכספים שיש לחלק את המימון בין כל בתי העלמין ולא רק אלה0 כי ישאני ש
 )אלאפיניש(. 28עלמין אחרים מוזנחים0 לדוגמא בית עלמין בשכ' 

 
 
 
 
 
 

 רכישת מחשבים לבתי ספר 392אישור סגירת תב"ר מס'  – 8סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
סגר נהתב"ר 0₪  5150200וההוצאות ₪  5150200בתב"ר יש לסגור אותו0 כאשר התקציב שהתקבל היה  היות ואין פעילות

 מאוזן.
 
 

 :     אושרה סגירת התב"ר פה אחד.החלטה
 
 

 402008מינוי וועדת השקעות בעירייה על פי חוזר מס'  – 9סעיף מס' 
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 עלי אבו אלחסן:

0 על העירייה למנות וועדת השקעות שתפקידה להתאים סוגי 23.06.2008מיום  4/2008על פי חוזר מנכ"ל משרד הפנים 
 ההשקעות לפרקי הזמן שהרשות עשויה להחזיק בעודפי מזומנים עד לשימוש בהם למטרות שלשמן התקבלו.

 
 שמירה על הערך הריאלי של כללי תקבולי הרשות המקומית.

 
קי השקעות0 כאשר יפעל לפי מדיניות שתוכתב על ידי תיהוועדה רשאית להחליט על מינוי גורמי חוץ שעיסוקיו ניהול 

וועדת ההשקעות ועל הוועדה לדווח לרה"ע וליו"ר וועדת הכספים ברשות כל רבעון0 דוח תקופתי0 אשר יהיו פתוחים לעיון 
 חברי מועצת העיר.

 
כשרה מתאימה בתחום0 גזבר העירייה0 ועוד עובדי עירייה שיש להם השכלה בתחום או ה –הרכב הוועדה: יו"ר הוועדה 

 אשר ימונו על ידי רה"ע0 והמספר הכולל לא יעלה על חמישה חברים.
 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:
 לפעמים אנחנו נתקלים בעודפים כספיים0ואנחנו חייבים לשמור על הערך שלהם.

 
ר לזה זה סמכותה של יש נוהלי העבודה0 של וועדת ההשקעות0 יש סמכויות לגזבר עד סכום מסוים0 מעב 4/2008בחוזר 

 וועדת ההשקעות.
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 כמה הם חברי הוועדה.

 
 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

לא יותר מחמישה חברים0 וכפי שנאמר יו"ר הוועדה זה גזבר העירייה0 והיתר ממנה אותם ראש העירייה0 על פי הנחיות 
 החוזר.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 קיע או שזה רק השקעות סולידיות.יש הנחיות באיזו מסלולים ניתן להש
 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:
יש אפשרות גם לאגרות חוב והכל לפי המותר בהנחיות ובהוראות החוזר0 וכל פעולה מפעילות העירייה שדורשת אישור 

 מורשה חתימה החשב המלווה נחשב למורשה חתימה לצורך העינין.
 
 
 
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 ציע להרכב הוועדה הם:לסיכום0 חברי הוועדה שמ

 
 יו"ר הוועדה. –גזבר העירייה  –רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה  .1
 .חבר -תקציבן –ראיד אלקרינאוי  .2

 .חבר - מנהל התקשרויות ותשלומים –סלימאן אבו סכות  .3
 
 

 :     אושר פה אחד.החלטה
 
 

 תלבושת אחידה בבתי הספר ברהט – 60סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהיבאן:
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 הלימודים הבאה0 חובה שתהיה לכל בית ספר תלבושת אחידה.מביא לידיעת החברים שבשנת 
 

 הנושא העליתי היום גם בפני מועצת התלמידים והם הסכימו.
 

 עדנאן אלעוברה:
 זה לא חובה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 זה החלטת משרד החינוך בעניין.
 

ושת האחידה0 ועדיף שיהיה בבתי הספר היסודיים תלבושת אחידה0 ובבתי הספר התיכונים בית הספר יחליט על התלב
 שוני בין בתי הספר לגבי הצבע.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 אנחנו רצינו ליישם את זה במועצה היוצאת0 אך הייתה התנגדות של וועדי ההורים0 לכן דרוש הסכמתם0 בלי הסכמתם
 לא יכולים לחייב0 במיוחד בתיכוניים. 

 
 פאיז אבו צהבאן:

 ניים0 והרשות רשאית לקבוע תנאים.בית הספר יקבע את הצבע0לגבי התיכו
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 ההנחיות התקבלו משר החינוך גדעון סער בחוזר מנכ"ל.

 
 הנהלת העירייה0 וועדת החינוך אישרו לקבוע תלבושת אחידה.

 
בחין על מנת לה יש להשלים את המעגל עם וועדי ההורים העירוני והבית ספרי לגבי הצבע של כל בית ספר תיכוני0 וזאת

 יך התלמיד.ילאיזו בית ספר ש
 

 טלאל אלקרינאוי:
 זה דבר חשוב0 אך לצערי ההורים בזמנו לא הסכימו.

 
 
 
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 אני מסכם0 שהמועצה כן תאשר תלבושת אחידה בבתי הספר.

 
 

 :     אושר פה אחד0 תלבושת אחידה בבתי הספר ברהט.החלטה
 
 

 מידע – 66סעיף מס' 
 

שר לחתום חוזה לשיפוץ מוסדות החינוך לפי התב"רים שאושר בזמנו0ויש תוצאות מכרז0 יש מפעל הפיס אי  11.1
חוזה חתום אך עדיין לא יצאו צווי התחלה0 אך היום קבלנו את האישור והעבודה תצא לפועל עבור המוסדות: 

 בוליםך הכל התקסבית ספר מקיף אלנור0 מקיף אלראזי0 תיכון רהט ע"ש סלמאן וגני ילדים נוספים0 
        106000000 .₪ 

 
 ה ברהטימגיע הערכה למפעל הפיס שתומך במוסדות החינוך ולמען רווחת האוכלוסי זהועל         

 
 



 

 8מתוך  8עמוד   

 

    secrht@ladpc.gov.il: mail-E                     88-9984868פקס :    88-9984888טל :   85357מיקוד  -רהט    8ת.ד.    

 
 
 

 ננעלה הישיבה,
 
 

 
 
 

_________________     _____________________ 
 פאיז אבו צהבאן      עלי אבו אלחסן   
 ראש העירייה       מזכיר העירייה    
 
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז0 משרד הפנים 
 חברי העירייה
 גזבר העירייה
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 הנהלת חשבונות
 חשב מלווה

  -------------------------------------------- 
 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה

 
 
 
 
 


